

Aanwezig: Jos de Kleijne, Mayan Boonen, Mo Chtioui, Gerard van Oosteroom, Wim Melssen, Tresi Lavaleije en Erwin Janssen.

Afwezig met bericht: Michiel Elfadly.

Afwezig zonder bericht:

Belangstellende vanuit de wijk: Willem van de Rijdt

Opening:

Gerard opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Michiel Elfadly heeft zich afgemeld.

Notulen vergadering 5 september jl:

Geen op- en aanmerking de notulen worden goedgekeurd en de notulist wordt bedankt.

Overleg Maasheggenteam 10 september jl:

Jos legt in het kort uit wat er in de vorige bijeenkomst is besproken. Alle leden hebben de notulen ontvangen en doorgelezen. Vanuit deze bijeenkomst zijn er twee specifieke punten benoemd die Jos wil bespreken. Punt 1 “Help jij bij het onderhoud van de Maasheggen” Inwoners van de wijken en dorpen in de Maasheggen wordt gevraagd een bijdrage te leveren aan de instandhouding van oude heggen. Er is een stuk tekst geschreven voor de dorps- en wijkraden die zij kunnen gebruiken om de inwoners te motiveren meer de doen. Erwin stelt voor deze tekst te gebruiken bij de uitgifte van de eerste flyer van de gezamenlijke wijkraden rond December, wat Jos betreft mag deze tekst ook aan de voorzijde geplaatst wordt op het gemeenschappelijke deel van de flyer. Erwin legt uit dat dit door de redactie leden bepaalt gaat worden. Onze zijde van de flyer kunnen wij deze tekst in ieder geval gebruiken. Erwin gaat dit verder oppakken met Michiel.

Punt 2 “vervangen informatieborden” In de voormalige gemeente Boxmeer staan borden met informatie over het dorp, deze borden zijn aan vervanging toe. De tekst en afbeeldingen zijn niet meer actueel en nog in de buisstijl van de voormalige gemeente Boxmeer. Er is een afspraak gemaakt dat de dorps- en wijkraden zelf de inhoud van de dorpen mogen bepalen, zij kennen als geen ander de bezienswaardigheden en de geschiedenis van hun dorp. Na kort overleg wordt er besloten dat wij als wijkraad deze vraag even parkeren i.v.m. de ontwikkelingen van Maasheggen en de Loerangel. Jos gaat dit terugkoppelen aan Erik Jansen.

Evaluatie Burendag zaterdag 28 september 2024:

Mayan geeft aan dat het een leuke middag is geweest voor de inwoners van de Weijerstaete alleen helaas te weinig inwoners uit de wijk, wat haar betreft is het doel dus niet bereikt. Het dagelijks bestuur is dezelfde mening toegedaan. Het was een leuke middag alleen ons doel om de wijkbewoners naar de Weijerstaete te halen is niet gelukt. Algemene mening is dat wij Burendag 2025 niet gaan organiseren. De leden zijn wel van mening dat wij wel iets moeten organiseren voor de inwoners van de wijk zodat de wijkraad wel zichtbaar blijft voor de wijk. Ideeën en suggesties zijn altijd welkom. Er wordt ook nog gesproken over een eerder idee om als wijkraad de afzonderlijke wijken in te trekken zodat de leden van de wijkraad in gesprek kunnen met de wijkbewoners. Het bestuur gaat dit plan verder oppakken, eventueel zou dit ook op de flyer gezet kunnen worden, soort agenda. Gerard en Erwin hebben op dinsdag 19 november as. een evaluatie moment van Mooiland en Pantein. Mo vraagt zich af hoe wij de jongeren naar dit soort evenementen kunnen krijgen. Algemeen zal dit moeilijk zijn. Een idee zou kunnen zijn om iets te bedenken voor de lagere schoolkinderen zodat de ouders van zelf meekomen.

Status nieuwjaarsreceptie 5 januari 2025:

Mayan heeft de reservering gedaan voor zondag 5 januari as. en de offerte van de Weijer is ontvangen. Het programma is gelijk aan voorgaande jaren. We starten rond 14.30uur en verwelkomen de wijkbewoners met een glas Prosecco. Iedereen krijgt 3 consumpties aangeboden van de wijkraad en er zal bittergarnituur, kaas en worst worden geserveerd. Win merkt op dat er geen kaas en worst plankje is geoffreerd in de offerte. Mayan gaat dit verder oppakken met de Weijer. Mayan heeft lang met een plan gelopen om iets extra's aan deze nieuwjaarsreceptie toe te voegen om de wijkbewoners te enthousiasmeren aanwezig te willen zijn op de receptie. Na de burendag is zij toch van mening gewijzigd en vraagt zich af of extra muziek wel een goed idee is. Tresi komt met het idee om een soort rebus te maken die men die middag kan inleveren en hier komt uiteindelijk een winnaar uit. De wijkraad vindt dit een goed idee en vraagt Tresi gezamenlijk met Mayan een rebus te bedenken. Beide dames gaan contact opnemen en zullen in de eerstvolgende vergadering bespreken met de wijkraad. Mayan en Tresi zijn van mening dat de flyer wel aantrekkelijk moet zijn zodat wijkbewoners de weg naar de Weijer gaan vinden en een prijsvraag kan hier zeker aan meewerken. De wijkraad is wel van mening dat een bericht op de gezamenlijke flyer niet het juiste effect zal hebben en stelt voor dat er een afzonderlijke flyer wordt gemaakt voor de nieuwjaarsreceptie, deze flyer op A5-formaat zal dan 10 dagen voor de receptie kunnen worden rondgebracht, het bestuur vindt dit een goed initiatief en vraagt aan Mayan en Tresi eventueel ook een aantrekkelijke flyer te creëren. Er zal wel een bericht geplaatst worden op de gezamenlijke flyer begin december. Tresi vraagt aan Mo na te denken op welke manier wij de jongeren naar deze nieuwjaarsreceptie kunnen krijgen. Mo gaat hier over nadenken.

Werkgroep communicatie (presentatie Michiel):

Helaas heeft Michiel zich afgemeld, het idee was om vanavond een kleine impressie te laten zien van de nieuwe gezamenlijke website met een koppeling naar onze eigen website. Deze presentatie zal op een ander moment worden gedaan. Het bestuur kan wel kort vertellen wat de stand van zaken is en wanneer de website online komt.

De redactie heeft recentelijk een bijeenkomst bij Cybox bijgewoond over de presentatie van de nieuwe website. Het idee is om de gezamenlijke website voor het eind van dit jaar online te zetten waarna de afzonderlijke website van de wijkraden begin volgende jaar online worden gezet. De afzonderlijke website worden beheerd door de redactieleden van de desbetreffende wijkraad de gezamenlijke website zal worden bijgehouden door de voorzitter van de redactie. Daarnaast wordt er ook twee keer per jaar een flyer gedrukt in A3-formaat waarop op de voorzijde plaats is voor gezamenlijke nieuwsberichten en de achterzijde door de wijkraad zelf kan worden ingevuld. Deze taak zal dadelijk worden gedaan door de redactieleden tevens onderhoud van de website ligt bij hen. Michiel en Erwin hebben afgesproken de inhoud van de flyerzijde voor Boxmeer Oost deze keer op te pakken maar in de toekomst zal dit hopelijk worden opgepakt door de nieuwe redactieleden. Erwin vraagt of er nog ideeën zijn wat er precies op de agenda moet komen. Er volgen enkele suggesties; kort voorstellen van de wijkraad, wat doet een wijkraad enz. om een draagvlak te creëren, agenda van de vergaderingen, uitnodiging nieuwjaarsreceptie. Erwin stelt voor om eventueel te vragen naar de emailadressen van de bewoners zodat er in de toekomst ook digitaal gecommuniceerd kan worden. Erwin en Michel moeten de teksten begin november aanleveren zodat Maay hier vorm aan kan geven waarna deze gedrukt en bezorgt kunnen worden. De bezorging doen alle wijkraden zelf. De leden geven aan dat zij ook wel flyer willen bezorgen. Erwin geeft aan dat de laatste flyer is rondgebracht door de oudgediende maar dat Michiel nu een voorstel maakt met routes van straten zodat uiteindelijk iedereen de flyers kan bezorgen.

Willem merkt op er beter niet bezorgd kan worden bij mensen met een sticker Nee/Nee, Gerard merkt op dat hij dit altijd wel heeft gedaan. Even een punt om dit te bespreken hoe dit aan te pakken zodat uiteindelijk iedereen hetzelfde doet,

Vergaderschema 2025:

Het bestuur heeft een voorstel om per 8 weken te vergaderen zodat wij aan minimaal 6 vergadering komen zoals in de statuten staat vermeld. De leden van de wijkraden vinden dit geen goed voorstel en willen toch graag het eerste halfjaar 2025 om de 6 weken blijven vergaderen. Het bestuur is akkoord met het voorstel en Erwin zal voor het eerste halfjaar 2025 een vergaderschema maken. Wim merkt op dat de vergadering besloten zijn en dat er zodoende ook geen wijkbewoners de vergadering komen bijwonen. Op een eerder overleg was al besloten in mei een openbare vergadering te beleggen. **Voorstel; donderdag 9 januari, 20 februari, 3 april, 1 mei en 12 juni 2025.**

Nieuws uit de voorzittersoverleg wijkraden Boxmeer:

- Stichting Sipiejo (organiseert de aankomst van Sint en Pieten) heeft de voorzitters om een financiële bijdrage gevraagd. De voorzitters hebben een voorstel gedaan om per wijkraad Euro 150,00 ter beschikking te stellen voor de stichting, ook de gemeente LvC stelt een bijdrage beschikbaar. Eric Maes gaat met deze stichting in gesprek en vraagt hen of ze de wijkraden kunnen benoemen in de uitnodiging. De leden van de wijkraad zijn akkoord met een bijdrage van Euro 150,00, Gerard koppelt dit terug aan Eric Maes. (voorstel is om per wijkraad op Euro 150,00 op de gezamenlijk rekening te storten waarna Euro 750,00 met begeleidend schrijven zal worden overgemaakt aan de stichting).
- Steunorder: vanuit de wijkraden wordt hier geen actie in ondernomen. Dit is een taak van de gemeente LvC. Zou het toch geen idee zijn dit op de website te zetten. Gerard geeft duidelijk aan dat tijdens het voorzittersoverleg besloten is hier niets mee te doen.
- Enquête vuurwerkverbod LvC; Gezamenlijke wijkraden hebben een brief gestuurd naar aanleiding van de enquête hier is ondertussen al een antwoord op ontvangen. Of er uiteindelijk een algeheel verbod komt is nog niet duidelijk en kan dit wel worden gehandhaafd!
- DSI (snelheidssmiley) Door iedere wijkraad zijn er bepaalde straten benoemd waar 4 tot 6 weken een DSI wordt geplaatst. De gemeente kijkt nu naar de opvolging omdat deze DSI-elektriciteit nodig heeft, accu's zullen om de week moeten worden vervangen. Vanuit wijkraad Oost is de Raetsingel genoemd. De wijkraad heeft ook een mail ontvangen van een inwoner van van Coothstraat hier wordt ook te hard gereden, misschien kan deze straat ook nog worden doorgegeven. Erwin pakt dit verder op.
- Burgerraad de wijkraden vinden dit geen goed initiatief de rol van de wijkraad zal dan verdwijnen en enkele hebben aangegeven dan te gaan stoppen.
- Thema mobiliteit en woonwagencamp besproken. Vanuit de wijkraden Boxmeer zijn twee afgevaardigde die zitting nemen in de werkgroep.

Wat verder ter tafel komt:

Gerard heeft vorige week namens de wijkraad Boxmeer Oost en haar inwoners een mand met streekproducten aangeboden aan de burgemeester Marieke Moorman en haar man als nieuwe inwoners van de wijk Boxmeer Oost. De wijkraad vindt dit een goed initiatief maar Mayan merkt terecht op of wij dit bij alle nieuwe inwoners doen. Gerard heeft aan dat dit normaal niet gebeurt. De gemeente LvC zal uit privacyoverwegingen niet alle nieuwe inwoners in de wijk willen doorgeven. Jos vraagt zich af of wij dit dan niet bij de gemeente kunnen terugleggen en zij deze taak op zich gaan nemen om de nieuwe inwoners welkom te heten door middel van een welkomstpakket(je). Erwin geeft ook als idee jaarlijks alle nieuwe wijkbewoners uit te nodigen. Het bestuur zal dit punt gaan bespreken met de gemeente LvC.

Rondvraag:

Tresi stelt een vraag betreffende “gemeente grond”. Een boom of langs de muur van huis een kans geven om een bijen vriendelijke plek te creëren i.p.v. onkruidplek. De gemeente hoeft deze grond dan niet meer bij te houden maar dit wordt door de inwoners zelf gedaan. De wijkraad vindt dit een goed initiatief en vraagt Tresi dit verder uit te werken.

De rondweg om Boxmeer vraagt Jos zich af. Wat is het plan de tekeningen in de krant waren onduidelijk zodat het bijna niet te zien was wat nu eigenlijk de bedoeling is. Jos merkt op dat de A77 en A73 bijna al een rondweg om Boxmeer vormt een extra afslag voorbij Sambeek zou ook nog een optie kunnen zijn. Vanuit de Boxmeerse wijkraden zijn er 2 afgevaardigde die namens de wijkraad zitting nemen in de werkgroep, dit zijn de voorzitters van de wijkraad Zuid en West.

Tot slot bedankt de voorzitter de aanwezige leden en nodigt iedereen uit voor een drankje aan de bar in de Weijer.

Sluiting om 22.00uur

De volgende vergadering staat gepland voor donderdag 28 november 2024.